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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

خبری از پاداش 
آسیایی نیست

بــا اینکــه پرســپولیس بــرد بزرگــی 
در دوحه به دســت آورد اما ظاهراً 
خبــری از پاداش برای این پیروزی 
نیســت. البتــه بــه نظــر می رســد 
امســال فرمــول پــاداش دادن در 
باشــگاه پرســپولیس تغییــر کرده 
و چــه در بازی هــای لیــگ برتــر و 
چــه لیگ قهرمانان آســیا خبری از 
پــاداش نخواهــد بود. این مســأله 
ظاهــراً بــه ســقف بودجه باشــگاه 
ارتبــاط دارد و البتــه مدیریــت 
باشگاه هم از آن استقبال می کند 
چــرا که بــرای هر بــرد بایــد بودجه 
کلانــی فراهــم می کــرد کــه حــالا 
از ایــن کار خــلاص شــده اســت. 
تاکنــون بازیکنــان و اعضــای کادر 
فنی پرســپولیس هم در قبال این 
مســأله گاردی نگرفته انــد. البتــه 
احتمــال دارد مــدل پــاداش دادن 
فــرق کــرده باشــد و بعــد از چنــد 
پیــروزی پاداشــی بــرای بردهــا در 

نظــر گرفتــه شــود.

به دنبال زمین دوم
بــا نزدیــک شــدن به شــروع فصل 
ســرد ســال کادر فنی پرســپولیس 
باید دنبال پیدا کردن زمین چمن 
تمرین دومی باشــند تا به مشکل 
برنخورنــد. کادر فنی پرســپولیس 
در ایــن چنــد ســال ســعی داشــته 
از زمیــن چمــن ورزشــگاه شــهید 
کاظمــی مراقبــت کند تا این زمین 
قــادر بــه میزبانــی از تمرینــات 
باشــد اما در صــورت بارندگی های 
متوالــی که قــرار اســت از آبان ماه 
در تهران شــروع شود پرسپولیس 
حتمــاً زمیــن تمریــن دیگــری نیــاز 
خواهد داشت. مسئولان باشگاه 
پرســپولیس اعــلام کرده انــد برای 
تــی انجــام  یــن منظــور اقداما ا
داده انــد امــا بــه نظــر می رســد تــا 
زمانــی کــه به فصل ســرد نرســیم، 
زمیــن تمرین را آب نگیرد و یحیی 
گل محمــدی غــر نزنــد، مســئولان 
باشــگاه بــه صــورت جــدی بــه این 

ماجــرا ورود نخواهنــد کــرد.

 ترابی و امیری
دور از تیم ملی

بعــد از بازی هــای هفتــه هفتــم 
لیســت تیــم ملــی اعــلام خواهــد 
شــد و بــه نظــر می رســد ایــن بــار 
فهرست پرسپولیسی های دعوت 
شــده بــه اردو محدودتر از دفعات 
قبــل خواهــد بــود. در شــرایطی 
کــه وحیــد امیــری و مهــدی ترابــی 
مصــدوم هســتند بــه بازی هــای 
تورنمنــت اردن نخواهنــد رســید 
و بایــد بــه تمرینــات انفــرادی و 
مــداوای خود ادامــه دهند تا برای 
دیــدار مقابــل پیــکان کــه حــدوداً 
12 روز دیگــر برگــزار خواهــد شــد 
برســند. از ســوی دیگر پیش بینی 
می شــود نفراتــی مثــل بیرانونــد، 
پورعلــی  گنجــی و بیرانونــد کــه در 
اردوی قبلــی هــم حضور داشــتند 
ایــن بار از ســوی قلعه نویی دعوت 
شــوند. شــاید اگــر ســن مســعود 
ریگــی هــم پاییــن بود بــه تیم ملی 

دعــوت می شــد.

انتقاد پیشکسوتان 
ازچیدمان یحیی

علــی پرویــن، حمیــد اســتیلی، 
حســین کلانــی، رحیــم یوســفی، 
بهــروز ســلطانی و ... از جملــه 
پیشکسوتان پرســپولیس بودنــد 
که دیروز به ورزشــگاه آزادی رفتند 
تا دیدار پرسپولیس مقابل گل گهر 
را از نزدیــک تماشــا کننــد. جالــب 
اینکه برخی از این پیشکسوتان در 
مصاحبه های کوتاهی که داشــتند 
از ترکیــب و نحــوه چیدمــان یحیی 
گل محمــدی ایــراد می گرفتنــد و 
می گفتنــد او بیــش از حــد محتــاط 
ترکیب می چیند. البته علی پروین 
بیشــتر دربــاره بازی بــا النصر حرف 
زد و بــه باخــت مفــت در آن بــازی 

تأکیــد داشــت.

 zخبر

مهدی عبدی

آمار متفاوت در تراکتور

در شــرایطی کــه فصــل گذشــته شــرایط خوبــی در پرســپولیس نداشــت و غالباً 
نیمکت نشــین بود اما حالا در تراکتور خودی نشــان داده اســت. یحیی به این 
مهاجــم اعتقادی نداشــت و خیلی راحــت با جدایی قرضی اش موافقت کرد اما 
در شــرایطی کــه پرســپولیس مهاجــم گلــزن ندارد عبــدی در 4 بــازی 2 گل برای 
تراکتــور زده و 7 شــوت در چهارچــوب داشــته اســت در حالــی کــه فصل قبل 16 
بازی برای پرسپولیس داشت که 5 شوت به دروازه زد و یک گل به ثمر رساند.

محمدحسین کنعانی زادگان

بازگشت به تیم ملی

مدافــع میانــی ثابــت ایــن فصل پرســپولیس، بــرای بازی هــای ملی شــهریورماه به 
اردو دعــوت نشــد چــرا کــه در بازی هــای کافــا اخــراج بی دلیلــی داشــت. در واقــع 
قلعه نویــی ایــن مدافــع را تنبیه کرد و این حرکتش با اســتقبال برخی اهالی فوتبال 
و پیشکسوتان همراه شد. حالا به نظر می رسد برای تورنمنت اردن کنعانی به تیم 
ملی دعوت شود اما بعد از اینکه تا کافا مدافع فیکس بوده حالا شاید جایگاهش 

در ترکیــب اصلــی تیــم ملــی به خطر بیفتد و شــجاع رقیبی جدی برایش باشــد.

مسعود ریگی

تنها فیکسی که نیمکت نشین شد

هافبــک دفاعــی ثابت ســرخ ها در ســه بازی مقابل فــولاد، النصر و الدحیل 
در دیدار با گل گهر کار را از روی نیمکت شروع کرد. این اتفاق در حالی رخ 
داد که ریگی در هر سه بازی جزو خوب های تیمش بود و به نظر می رسید 
دل یحیی را به دســت آورده. با این حال بازگشــت میلاد ســرلک به ترکیب 
کاری کرد تا ریگی از ارنج بیرون برود. یحیی هم ثابت کرد ســرلک هافبک 

دفاعی مورد علاقه اوســت و خیلی ســخت نیمکت نشــین اش می کند.

بهــزاد داداش زاده هافبــک اســبق 
پرســپولیس معتقد اســت قبل از دیدار 
مقابل النصر اتفاقاتی رخ داد که در شأن 
باشگاه بزرگ پرسپولیس نبود. هافبک 
اســبق پرســپولیس معتقــد اســت اگــر 
بازیکنان در حد و قواره واقعی خودشان 
ظاهر شوند هیچ تیمی قادر به شکست 

این تیم به راحتی نخواهد بود.
  به نظرتان چرا پرسپولیس در 

شروع لیگ قهرمانان آسیا در خانه 
شکست بدی را متحمل شد؟

به نظرم اقداماتی که از سوی مدیرعامل 
پرسپولیس برای استقبال از رونالدو رخ 
داد به نوعی فوتبال ایران را کوچک کرد 
و مــا بــا اتفاقاتــی که در فــرودگاه رخ داد 
بازی را به تیم النصر باختیم. پرسپولیس 
بزرگتریــن تیــم ایــران و پرطرفدارتریــن 
تیم آسیاســت از ایــن رو باید به گونه ای 
برخورد می شد که شأن فوتبال ما حفظ 
می شد نه اینکه آن اتفافات در فرودگاه 
رخ دهد که ما خودمان و جایگاهمان را 

زیر سؤال ببریم.
 در بازی دوم پرسپولیس مقابل 

الدحیل چه اتفاقی رخ داد که 
پرسپولیس تیم الدحیل را در 

خانه اش شکست داد؟
به نظرم تنها چیزی که می تواند موجب 
باخت پرســپولیس شــود وارد شــدن به 
بحث حاشــیه ای است اتفاقاتی از قبیل 
اینکــه بازیکنــان خودشــان را فرامــوش 
کنند و غرق در موارد غیرفنی و حاشیه ای 
تیم حریف شوند و به نوعی توانایی های 

خودشان را فراموش کنند.
 در خصوص بازی پرسپولیس 

مقابل استقلال تاجیکستان چه 
نظری دارید؟

بــه هــر حــال مــا در آن بــازی میزبان تیم 
حریــف هســتیم از ایــن رو بــا حضــور 
تماشــاگرانمان باید بهترین بازی را ارائه 
داده و بــا ارائــه یک بازی هوشــمندانه و 
هجومــی حریف را شکســت داده و بعد 
از بــرد خــوب و مهم خارج از خانه مقابل 
الدحیــل در خانــه هــم یــک بــازی دیگــر 
را هــم بــه ســود خودمــان خاتمــه دهیم 
تــا اوضاع مــان را در جــدول بــه بهتریــن 

شــکل ممکــن ارتقا دهیــم و خودمان را 
بــه عنوان یکــی از مدعیان اصلی صعود 

نشان دهیم.
 در رابطه با چمن ورزشگاه آزادی و 
کیفیت اش که شاید مشکلاتی را 
برای بازیکنان پرسپولیس مقابل 

استقلال تاجیکستان به وجود آورد 
چه صحبتی دارید؟

کیفیت چمن خیلی خوب نیست اما به 
هــر حال به نســبت بــازی مقابل النصر، 
چمن ورزشگاه کیفیت بهتری پیدا کرده 
اســت از ایــن رو بــه نظــرم پرســپولیس 
می توانــد و بایــد تیم تاجیکســتانی را در 
ورزشــگاه آزادی شکســت دهد و چمن 
ورزشــگاه نبایــد بهانــه ای بــرای بــد بازی 
کردن باشد. قصد قیاس ندارم چون هر 
زمان و هر برهه ای شرایط خاص خودش 
را داشــته و دارد. زمان ما کیفیت زمین 
چمــن بدتــر از حالا بود و بــاور کنید برای 
یــک بغل پــا زدن و کنترل توپ باید کلی 
پــای خودمان را بالا می آوردیم اما با این 
وجــود ســعی می کردیم بهتریــن بازی را 
ارائه دهیم چون می دانســتیم تماشاگر 
پرسپولیس فقط انتظار برد از ما را دارد 
و نتیجه دیگری را قبول نمی کند هر چند 
که خودمان هم به جهت بردها و شرایط 
دیگر به گونه ای بار آمده و شخصیت مان 
شکل گرفته بود که نتیجه ای جز برد به 
دل مان نمی چسبید. ضمن اینکه نباید 
فرامــوش شــود پرســپولیس در همیــن 
چمــن نــه چندان خوب ورزشــگاه آزادی 
قهرمان جام در جام آســیا شــده و موفق 
شــده بســیاری از تیم هــا حتــی تیم های 

بزرگ را شکست دهد.
 توصیه تان به هواداران 

پرسپولیس چیست؟
پرسپولیس در شرایط حساسی قرار دارد 
و بــه عنــوان مدافع عنوان قهرمانی لیگ 
باید باز هم این عنوان را کسب کند از این 
رو هــواداران بایــد به عنوان یار دوازدهم 
از پرســپولیس حمایت کنند تا تیمشان 
هــم در لیــگ برتــر و هــم در آســیا باز هم 

قهرمانی و عناوین  برتر را کسب کند.
 در رابطه با ترکیب خط میانی 

پرسپولیس که تقریباً زیاد دچار 
تغییر و تحول می شود چه صحبتی 

دارید؟
پرســپولیس در خانه نباید به هیچ وجه 

مقابــل هر حریفی بــا دو هافبک دفاعی 
بــازی کنــد و حتمــاً باید ســروش در کنار 
یکــی از هافبک هــای دفاعی بــازی کند. 
هافبکــی کــه بــه احتمــال زیــاد ســرلک 
خواهد بود و اســتفاده از روش 4-1-4-1 
یا به نظرم 3-3-4 می تواند بهترین روش 

برای پرسپولیس باشد.
 کمبودهای پرسپولیس را تنها در 

خط میانی می دانید یا معتقدید در 
پست دیگری هم با کمبود مواجه 

است؟
بــه نظــرم بعضــی از ســوالات را بایــد 
خــود ســرمربی پاســخ بدهــد اینکه چرا 
عبــدی را کنــار گذاشــت یــا زاهــدی را 
آورد. پرســپولیس در خط حمله و دفاع 
چــپ کلاســیک و یک گلر ذخیــره دچار 
کمبود است از این رو حتماً باید در این 
ســه پســت تقویــت شــود چــون ممکن 
اســت مشــکلاتی در ایــن زمینــه بــرای 

پرســپولیس بــه وجــود آید کــه جبرانش 
ســخت باشــد و تیم با مشــکلات زیادی 

مواجه شود.
 در خصوص نبیل باهویی چه 

صحبتی دارید؟
این بازیکن خیلی دیر جذب شــد و تا او 
را در زمیــن نبینیــم قادر نیســتیم که در 
خصوص او نظر فنی بدهیم اما چیزی که 
مشخص است به این نکته باز می گردد 
که این بازیکن هر چقدر هم خوب باشد 
حداقــل تا نیم فصل زمــان می خواهد تا 
توانایی خودش را به شکل کامل نشان 
دهــد از ایــن رو بــه نظــرم مــا می توانیــم 
بــاز هــم به بازیکنانی مانند عالیشــاه که 
بــا عشــق و تعصــب بــا کارایــی بــالا برای 
پرســپولیس کار می کننــد حســاب بــاز 
کنیــم ضمن اینکه من به یحیی توصیه 
می کنم که از قدرت ســرزنی گولســیانی 
بهتــر اســتفاده کنــد و حداقــل در نیمــه 

دوم از ایــن بازیکــن و قــدرت ســرزنی و 
گلزنی اش به نحو احســن اســتفاده کند 
چون حضــور بازیکنی مانند گولســیانی 
موجب می شود که مدافعان حریف در 

زمین خودشان باقی بمانند.
در رابطه با تقویم فیفادی و 

مشکلاتی که باشگاه ها به این بهانه 
با آن مواجه شدند چه نظری دارید؟

متأسفانه تقویم ما با برنامه کنفدراسیون 
آســیا بــه هیــچ وجــه همخوانی نــدارد از 
ایــن رو نــه فدراســیون مقصــر اســت نه 
باشــگاه ها به همین دلیل اســت که در 
فوتبــال مــا هیچکس به خوبــی تکلیف 
خــودش را نمی دانــد. در ایــن تعطیلات 
هــم بــه نظرم پرســپولیس بیشــتر از هر 
تیمی متضرر خواهد شد چون تیم شکل 
خوبــی داشــت و می توانســت بهتریــن 
نمایش هــا و بازی هــا را ارائــه داده و هــر 

تیمی را با چالش جدی مواجه سازد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

داداش زاده: چمن نباید بهانه شود

یحیی جواب بدهد چرا عبدی رفت؟

 zگپ

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

بیوک وطنخواه: از مرور تاریخ پرسپولیس و کسب اولین قهرمانی اش لذت می برم

رئیس هیأت مدیره پرسپولیس به ملاقاتم آمد اما کاری برایم کاری نکرد

بیوک وطنخواه پیشکسوت پرسپولیس 
کــه بــه عنــوان اولیــن مربــی تاریــخ 
پرســپولیس موفق شــد تا ایــن تیم را به 
ســریع ترین عنــوان قهرمانــی اش نائــل 
ســازد در رابطــه بــا شــرایط خــودش و 
رســیدگی بــه پیشکســوتان و وضعیــت 
تیــم پرســپولیس و مــواردی کــه در 
رابطــه با تیم پرســپولیس وجود دارد به 

اظهارنظــر پرداخــت.
  به دلیل خدمات و اولین قهرمانی 
که برای پرسپولیس کسب کردید، 
از جانب باشگاه رسیدگی و تماسی 

با شما گرفته شده؟
مــن توقعــی از کســی نــدارم و اگــر کاری 
هم داشــتم به عشــق مــردم و هواداران 
فوتبــال بوده اســت و همین که تاریخ را 
مــرور می کنــم از مرورش لــذت می برم.
  اما به هر حال باشگاه پرسپولیس 

به نوعی وظیفه دارد از اولین 
مربی ای که اولین قهرمانی 

پرسپولیس را در سال 1354 رقم 
زده حمایت کند؟

از طرف مدیرعامل با من تماسی گرفته 
نشــده و ایشان ملاقاتی با من نداشتند 
امــا رئیــس هیــأت مدیــره پرســپولیس 
و صنــدوق حمایــت از پیشکســوتان و 
قهرمانــان چنــدی قبــل بــه ملاقاتــم در 

منزلــم آمــد و ابــراز لطــف کرد.
  بزرگان پرسپولیس مانند علی 

پروین و سایرین به ملاقات شما 
آمده اند؟

علــی پرویــن قبــل از کرونا و شــاید چهار 
ســال پیــش بــه ملاقاتــم آمدنــد، ضمن 
اینکــه هــر از گاهــی دوســتانی ماننــد 
عبــاس کارگــر کــه در تیــم ملــی جوانــان 
مربــی اش بــودم بــا تماس هــای تلفنــی 
بــه مــن ابــراز لطــف و محبــت داشــتند. 
مــن توقعــی از کســی نــدارم، هــر چنــد 
تماس هــای دوســتان روحیــه ام را بهتــر 

می ســازد.
  اما به هر حال به دلیل بیماری ای 

که شما با آن مبارزه می کنید و 

هزینه زیادی هم دارد، باشگاه و 
صندوق پیشکسوتان باید به شما 

رسیدگی کند!
رئیــس هیــأت مدیــره پرســپولیس، 
رئیــس صنــدوق حمایــت از قهرمانــان 
و پیشکســوتان هم هســت اما با وجود 
ملاقاتــی کــه با مــن داشــت صحبتی در 
رابطــه بــا مســائل مالــی و کمــک بــرای 

معالجــه ام بــا مــن نداشــت.
  در زمینه تیم پرسپولیس و موارد 

فنی ای که این تیم با آن مواجه 
است چه نظری دارید؟

از برد پرسپولیس مقابل الدحیل خیلی 
خوشــحال شــدم چون به هر حال توقع 
از پرســپولیس بالاســت و همــه از ایــن 

تیــم فقــط توقــع بــرد دارنــد. مــن هــم 
خیلی امیدوارم که پرســپولیس با توجه 
بــه نیــروی خوبی کــه دارد بــه قهرمانی و 
موفقیت هــای خوبــی نائــل شــود و دل 

هوادارانش را شــاد ســازد.
  در رابطه با کمبود مهاجم که هنوز 

هم حل نشده چه نظری دارید؟
به هر حال برای این مسأله باید قبل 
از شــروع فصــل فکــر جــدی می شــد 
امــا امیــدوارم ســرمربی پرســپولیس 
بهترین تدبیر را برای پرســپولیس در 
نظــر بگیــرد تــا تیمــش با قــدرت لازم 
در لیــگ داخلــی و لیــگ قهرمانــان 
حضور یابد و از نام بزرگ پرسپولیس 

دفــاع کند.

پرسپولیس در 
شرایط حساسی قرار 
دارد و به عنوان 
مدافع عنوان 
قهرمانی لیگ باید 
باز هم این عنوان 
را کسب کند از این 
رو هواداران باید به 
عنوان یار دوازدهم 
از پرسپولیس حمایت 
کنند تا تیمشان هم 
در لیگ برتر و هم در 
آسیا باز هم قهرمانی 
و عناوین برتر را 
کسب کند


